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* 

*          * 

Voorzitter Frans Van Gaeveren opent de vergadering om 19u00 en 
gaat over tot de afhandeling van de agenda. 

Agenda : 

1. Goedkeuring verslag van de vergadering van 11 april 2007 

 Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Interreg IV grensregio Vlaanderen – Nederland: goedkeuring van 
het ontwerp van operationeel programma.  
Gedeputeerde Marc De Buck licht toe. Het punt werd oorspronkelijk 
reeds geagendeerd op de vorige commissievergadering maar 
bleek uiteindelijk niet geagendeerd op de zitting van de 
provincieraad. 
Belangrijk nieuw element in het vierde Interregprogramma voor 
grensoverschrijdende samenwerking met Nederland is de grotere 
nadruk op het grensbrede niveau dat niet enkel de euregio 
Scheldemond (Oost-Vlaanderen, West-Vlaanderen en Zeeland) 
omvat maar ook het Benelux Middengebied (Antwerpen, Limburg 
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(V), Vl. Brabant, Noord-Brabant en Limburg (NL)). Dit heeft ook 
consequenties op vlak van organisatie. Zo komt er een 
gemeenschappelijk secretariaat (in de provincie Antwerpen). Er 
blijft wel een Interreg-contactpunt in het secretariaat van Euregio 
Scheldemond dat in Gent gevestigd is (en blijft). De provincie blijft 
ook bevoegd als betaalautoriteit (financieel beheer van de 
geldstromen). De heer Tanguy Veys vindt het een belangrijk 
document maar betreurt dat het omvangrijke stuk pas recent 
(vrijdag jl.) op het extranet werd geplaatst, terwijl het verslag aan 
de raad nogal wollig is en geen voldoende weerspiegeling geeft 
van wat allemaal in het document staat. Zeker voor nieuwe 
raadsleden is dit een probleem. 
 
Voorzitter Frans Van Gaeveren stelt dat de problematiek van het 
extranet in het bureau dient behandeld te worden.  
Gedeputeerde Marc De Buck stelt dat het gewraakte jargon nu 
eenmaal eigen is aan dit soort documenten en programma's. Idem 
wat de omvang ervan betreft. Dit was eerder ook zo voor het 
programma Frankrijk – Wallonië – Vlaanderen en zal in de 
toekomst ook voor het maritieme Interregprogramma waar Oost-
Vlaanderen zal aan deelnemen het geval zijn. Mede wegens het 
complexe karakter van deze materie werd in de eerste vergadering 
van de tweede commissie trouwens reeds een algemene 
toelichting gegeven.  
Mevrouw Kristina Colen mist concrete projecten in de tekst.  
Hedwig De Pauw licht toe dat wat voorligt een programmatekst is 
die aan de goedkeuring van de Europese Commissie wordt 
onderworpen en pas daarna met projecten wordt ingevuld.  
Geen verdere opmerkingen. Het dossier wordt doorverwezen naar 
de provincieraad. 

3. Pom – Oost-Vlaanderen: goedkeuring van de strategische 
overeenkomst 2007 - 2012. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck verwijst naar de stukken. De statuten 
van de provinciale ontwikkelingsmaatschappij voorzien de opmaak 
van een strategische overeenkomst gerelateerd aan de legislatuur. 
Er zullen elk jaar aanvullende overeenkomsten worden opgesteld. 
De afbakening van de werkterreinen is algemeen en voor de 
concretisering wordt verwezen naar het bijgevoegd actieplan 2007 
van de POM.  
De heer Tanguy Veys vraagt hoe de personeelssituatie bij de POM 
is geëvolueerd sedert de oprichting. Wat is de stand van zaken met 
betrekking tot de uitdovende situaties?  
Gedeputeerde Marc De Buck herinnert eraan dat hij de ontbinding 
van de GOM personeel overgegaan is naar VLAO, naar de POM 
en ook naar de provincie (een 4-tal medewekers in een 
uitdovingscenario waarvan er reeds 1 is op rust gesteld). Het 
personeelsvolume is sedert de oprichting stabiel. Bijkomende 
aanwervingen gebeuren enkel op basis van (gefinancierde) 
projecten. 
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Geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

4. Resoc Waas en Dender: aanduiding van 1 plaatsvervangend lid 
(vervanging Georges Antheunis).  
Geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 

5. Flanders Expo nv: overnamedossier: diverse beslissingen. 
Gedeputeerde Marc De Buck deelt mee dat het dossier in essentie 
de uitvoering betreft van de beslissing van de provincieraad van 
16 november 2006.  
De heer Tanguy Veys formuleert een aantal vragen van technische 
aard. Hij zal zijn politieke vraagstelling reserveren voor de 
provincieraadszitting. Hij vindt vooreerst dat de deputatie te kort is 
geschoten door na 16 november 2006 te wachten tot 26 april 2007 
vooraleer tot een audit te beslissen. Het is goed dat die audit 
plaatsvindt maar waarom nu pas? Hij stelt ook vast dat hoewel de 
intrekking van het voorkooprecht t.a.v. de nv Regio onder 
voorwaarden gebeurde, de aandelen van nv Regio toch reeds 
verkocht worden hoewel de voorwaarden nog altijd hangende zijn. 
Hoe kan dit? Hij vraagt zich ook af welke opbrengst de provincie 
misgelopen is door af te zien van zijn voorkooprechten. Tenslotte is 
hij van oordeel dat belangrijke stukken die zich wel in het dossier 
bevinden ook aan de raadsleden hadden toegestuurd moeten 
worden.  
 
Gedeputeerde Marc De Buck wijst er vooreerst op dat alle stukken 
in het dossier terug te vinden zijn. Hij stelt verder dat de provincie 
nooit de intentie heeft gehad structureel aandelen te kopen of te 
verkopen in dit dossier. De vraag naar het mislopen van een 
mogelijke opbrengst stelt zich dus niet. Het is nooit de intentie 
geweest om "in de markt te treden". De beslissing van 16 
november 2006 met betrekking tot het voorkooprecht ter attentie 
van de nv Regio blijft onverkort. Zolang de modaliteiten niet vervuld 
zijn blijft het voorkooprecht voor de provincie behouden. Wannneer 
blijkt dat daar anders mee is omgegaan dan de statuten van 
Flanders Expo voorzien dan is er een juridisch probleem. De 
deputatie heeft daarom trouwens een raadsman aangesteld.  
De heer Veys vindt dit een nieuw element dat in het dossier 
ontbreekt.  
Gedeputeerde Marc De Buck stelt dat het een beslissing betreft die 
door de deputatie op 2 mei (gisteren) werd getroffen en 
genotuleerd is.  
De voorzitter suggereert de heer Veys die notulen erop na te lezen. 
Raadslid Veys stelt dat hij geen recentere notulen dan die van 19 
april kan raadplegen.  
Geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
doorverwezen naar de provincieraad. 
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6. Varia. 
Voorzitter Frans Van Gaeveren stelt voor de volgende 
commissievergadering (5 juni) te laten doorgaan in het Huis van de 
Economie in de Seminariestraat. Voor de nieuwe raadsleden biedt 
het de gelegenheid kennis te maken met het Huis . De commissie 
gaat akkoord. 
 
Mevrouw Annemie Muyshondt stelt vast dat ze op de agenda 
vermeld wordt als verontschuldigd. Dit berust op een misverstand. 
Zij heeft zich voor de commissievergadering van morgen 
verontschuldigd.  
De voorzitter deelt mee dat dit in het verslag zal worden 
meegenomen.  

De voorzitter stelt vast dat de agenda is afgewerkt en sluit de 
vergadering om 19u35. 

Gent, 4 mei 2007

 


